

## **Bavaria celebrates the superior students in the General Certificate of Secondary Education**

The company hosted the superior students in the General Certificate of Secondary Education at its factory's headquarters in Jesr Al Suez under the the visits organized by "AL Gomhuria" Newspaper for the superior in the General Certificate of Secondary Education before the scheduled flight to Europe early next September. The visit program included a round-table for open dialogue between the chairman and the superior followed by a tour to the latest production lines in the factory's sector

**Dr. Nader Riad**, the Chairman of the Board of Directors, and a group of executive and administrative leaderships welcomed the students. In his welcome speech, **Dr. Nader Riad** described students as they are promising faces and they should be supported by everyone. "He expressed his appreciation to " Al Gomhuria Newspaper initiative' which is characterized by the freedom of opinion and expression.

Moamen Majid, the first deputy editor of AL Gomhuria Newspaper, confirmed that "Bavaria" company is one of the most important industrial castles in Egypt. He explained that is a great pleasure and honor for Al Gomhuria Newspaper to offer the opportunity for the superior students to meet **Dr. Nader Riad** who has many prominent activities, among which his Presidency of Bavaria's Board of Directors and the presidency of the Arab Union for the Protection of intellectual property rights as well as the presidency of Federation of Egyptian European business organizations, which means that the he has a great effect on the Arab and International level.

### **A model of success**

Majid added that superior students should take **Dr. Nader Riad** as an example of success .He began his career as a trainee in Bavaria Company in Germany and currently he is the chairman of the same global company where he began his career. At the same time, He pointed out that "Bavaria" is the only Egyptian global brand.

**Dr. Nader Riad** said in an open dialogue with the superior students that his meeting regained his memories of excellence in educational levels. He pointed out that he considered that excellence achieved in the levels of education is the top of ambition and success. But the practice proved that a person's life must pass through a number of milestones necessary to achieve success, these stages starts from primary school through preparatory and secondary phases, and upon graduation from university, searching for the proper job begins. He pointed out that excellence and success have no ceil because success require passing a number of successive stages

### **Academic experience and its concept**

**Dr. Nader Riad** told the superior students that the academic education is the most difficult phase in their educational career. The superior students should believe that it the most important stage in character – building before entering the labor market; he explained that the undergraduate stage is basically a symbol for the individual's freedom and the prospects of thought and debate and to become a disciple of a great Professor. This is the concept of the academy as we learned.

**Dr. Nader Riad** gave a number of advices to the superior students before the beginning of the university stage .The most important advice that each stage in the person's life has its special tools which are required to achieve success. He demanded the students to discover their abilities and to identify their ambitions clearly so they can work seriously to achieve them. He stressed that each individual must have a range of challenges. The greatest challenge is that the person should discover his abilities by searching for the target and the way of achieving it.

**Dr. Nader Riad** stressed that achieving the public interest must be above the goal of getting money.

In reply to a question by Ahmad Bakri - tenth duplicated in scientific math - about his scientific qualifications, **Dr. Nader Riad** said that he has two degrees, one in aviation engineering from Cairo University and another in industrial engineering from a German university. He explained that after obtaining industrial engineering qualification in Germany , he had a great deep desire to make a real industry, which led him to train and work in Bavaria International company.

**Dr. Nader Riad** viewed a documentary film about Bavaria Company. The students know through the film that the roots of Bavaria for fighting fire in Kelkstien in Bavaria. The company was established in Germany in 1923 by Albert Luz.

The Bavarian company was founded in Egypt in 1972 in order to provide the needs of the local market of devices and fire-fighting equipment which operate order to provide protection to individuals, community including public

and private institutions to serve as a supportive factor for the society in which it operates.

The documentary film explained that "Bavaria" has become a center stage in the Egyptian market through covering a large-scale needs of customers of different products through 22 branches spread strategically between the provinces and backed by a huge fleet of cars customer service which allow it to provide immediate counseling and higher technical support levels and after-sales service in a permanent and fast manner After successive successes in the local market, the company has expanded targeting the surrounding regional countries so it became the largest of its field the Middle East and Africa. The company established subsidiaries in a number of Arab countries such as Sudan, Lebanon, the UAE and a company in Libya still under construction. At the global level, Bavaria Egypt is working through the European Union. At the beginning of 1999 the company gained so many advantages on the European and international levels through merger and integration of the productive potential between the two companies as well as the exchange of experience and advanced technological techniques. Currently, Bavaria has become the largest producer of cars extinguisher at the level of the European Union.

### **International quality certificates**

At the end of the open dialogue , Engineer Ehab Mamdouh , the production manager, and Nasser Abd Algaber Mohamed , the general relations official, escorted the superior students on a tour inside the group factories in order to know the stages of manufacturing and assembling fire-fighting equipment and devices which is made according to the latest international styles as well as plastic which is one of the production processes components

and international quality certificates which the company's products obtained, including the ISO 9001 - 2008 and ISO 14001 and ISO 16949 , ISO 7025 certificate and OHSAS 18001 certification EN1866 , certificate of MPA Dresden EN3. a certificate DIN- EN2. As well as the quality granted mark from the General Organization for Standardization. A range of practical experiences of operations extinguishing fires was conducted using the company's products at the shortest possible time which was praised by superior students and they expressed their pride that Egypt has a giant global company operating by Egyptian minds.

At the end of the ceremony, **Dr. Nader Riad** presented a set of souvenirs to the superior students.

## **„Bavaria“ feiert die besten Abiturienten Ägyptens**

**Dr. Nader Raid**, der Vorsitzende des Feuerlöscher-Herstellers Bavaria Brandschutz, empfing die besten Abiturienten Ägyptens. Dies erfolgte im Rahmen der Besuche, welche die ägyptische Zeitung Al-Gomhouriya für sie organisiert und mehrere führende Industrie- und Handelsunternehmen umfasst und bis zum Beginn des kommenden Monats andauert.

Die Abiturienten wurden vom Vorstandsvorsitzenden, **Dr. Nader Raid**, und anderen ranghohen Mitarbeitern aus der Geschäftsleitung und Verwaltung empfangen. In seiner Grußrede lobte **Dr. Riad** die leistungsstarken Schulabsolventen und sprach ihnen seine Unterstützung aus. Zudem begrüßte es die Initiative der Zeitung Al-Gomhouriya, die laut Riad die Meinungsfreiheit verkörpere.

Moumen Maged, der erste Stellvertreter des Chefredakteurs der Zeitung, betonte seinerseits, dass „Bavaria“ als eines der führenden Unternehmen in Ägypten gelte und dass es eine Ehre für seine Zeitung das Treffen zwischen den besten Schülern Ägyptens und **Dr. Ing. Nader Riad** zu organisieren, zumal **Dr. Riad** auf mehreren wichtigen Gebieten auf regionaler und internationaler Ebene sehr aktiv sei. Er sei nämlich Vorstandsvorsitzender des Unternehmens „Bavaria“, Präsident des Arabischen Dachverbands zum Schutz geistigen Eigentums und Vorstandsvorsitzender des Dachverbands der Europäisch-Ägyptischen Unternehmervverbände.

## **Erfolgsbeispiel**

Maged fügte hinzu, dass **Dr. Riad** den Schulabsolventen als Vorbild dienen könne, da er seine Karriere als Praktikant bei der Firma Bavaria in Deutschland begonnen habe und jetzt sie leite. Maged wies dabei darauf hin, dass „Bavaria“ die einzige ägyptische Firma von internationalem Rang sei.

In einem offenen Gespräch mit den Abiturienten sagte **Dr. Riad**, dass sein Treffen mit ihnen ihn an seine Schulzeit erinnere. Damals habe sich sein Verständnis von Ehrgeiz und Erfolg darauf beschränkt, die besten Noten in seinen Schulfächern zu bekommen. Nun habe er aus dem praktischen Leben gelernt, dass das Leben eines Menschen aus mehreren Stationen bestehe. Es fange mit der Schule an, dann komme das Studium und dann beginne man mit der Suche nach einem Beruf, das seinen Qualifikationen entspreche. Jede dieser Stationen führe zur anderen. Dabei scheine das Streben nach Erfolg nie zu enden.

## **Studium und Dr. Riads Ratschläge**

**Dr. Riad** sagte den Abiturient, dass sie vor der schwierigsten Phase ihrer Lernlaufbahn stehen würden. Sie sollten sich bewusst sein, dass das akademische Studium sie auf den Arbeitsmarkt vorbereite. Durch das Studium sollte man sich daher neue Eigenschaften und Denk- und Verhaltensweisen aneignen. Man sollte sich auch unter seinen Lehrern an der Uni einen Mentor suchen. So stelle sich Dr. Riad das akademische Studium vor.

**Dr. Riad** meinte außerdem, dass die Voraussetzung für Erfolg sich von einer Lebensstation zur anderen unterscheiden würden. Er forderte seine jungen Zuhörer auf, sich selbst zu entdecken und ihre Ziele genau zu setzen, um die Wege und Mittel zu ihrer Verwirklichung zu bestimmen.

**Dr. Riad** hob hervor, dass es notwendig sei, nicht auf unschätzbare Werte zugunsten vom Profitdenken zu verzichten. Er wies im selben Kontext darauf hin, dass die größten Gewinne durch den Dienst am Allgemeinwohl zu erzielen seien.

Auf eine Frage des Abiturienten Ahmad Bakri, der auf der Rangliste der besten Abiturien im Bereich Naturwissenschaften - Sektion Mathematik den zehnten Platz mit einem anderen teilt, nach den akademischen Qualifikationen **Dr. Riads**, erzählte er, dass er zwei Abschlüsse habe, und zwar einen Abschluss in Flugzeugtechnik an der Kairo Universität und einen Abschluss in Industriellem Ingenieurwesen an einer deutschen Universität. **Dr. Riad** meinte, dass er nach dem Abschluss seines zweiten Studiums einen starken Drang nach der Arbeit in der Industrie gespürt habe. Daher habe er sich um ein Praktikum bei der Firma Bavaria beworben und danach dort auch gearbeitet.

### **Entstehungs- und Erfolgsgeschichte**

**Dr. Ing. Nader Riad** zeigte den Schulabsolventen dann einen Dokumentarfilm über die Firma Bavaria. Sie erfuhren, dass die Firma Bavaria im Jahr 1923 im bayerischen Falkenstein als Bavaria Feuerlöscher-Apparatebau von Albert Loos gegründet wurde. Im Jahr 1972 wurde eine Tochtergesellschaft in Ägypten gegründet, um den Bedarf des ägyptischen Marktes an Feuerlösch- und Brandschutzanlagen zu decken und demnach zur Sicherheit von Personen und Institutionen beizutragen.

Im Dokumentarfilm wurde gezeigt, dass es der Firma Bavaria gelang, durch ihre 22 Niederlassungen und ihren ausgezeichneten Kundendienst-Service und ihr Verkaufsfolge-Management eine führenden Position auf dem ägyptischen Markt einzunehmen.

Nach mehreren Erfolgen auf lokaler Ebene baute die Firma dann ihre Aktivitäten auf regionaler Ebene. So wurden Tochtergesellschaften im Sudan,



Libanon und den Arabischen Emiraten errichtet. Auch in Libyen wird eine Tochterfirma gebaut. Demnach gilt Bavaria als der größte Hersteller von Feuerlöschanlagen im Nahen Osten und Afrika.

Auf internationaler Ebene konnte die ägyptische Tochterfirma im Jahr 1999 die deutsche Firma übernehmen und dadurch mehrere Vorteile auf europäischer und internationaler Ebene erzielen. Durch diese Fusion kam es zu einem fruchtbaren Austausch von Erfahrung, Arbeits- und Produktionsverfahren und Technologie. Heutzutage gilt die Firma Bavaria als der größte Hersteller von Autofeuerlöschern in der EU.

### **Internationale Qualitätszeugnisse**

Zum Schluss des Besuchs wurden die Schulabsolventen von Ehab Momdoh, Produktionsleiter, und Naser Abdelgaber Mohamed, PR-Leiter, zu einer Runde durch die verschiedenen Produktionsstätten begleitet. Man zeigte ihnen, wie Feuerlöschgeräte nach den modernsten Verfahren hergestellt werden. Zudem sahen sie die Qualitätszeugnisse, welche von der Hochwertigkeit der Produkte der Firma Bavaria zeugen, wie z.B. ISO 9001-2008, ISO 14001, ISO 16949, ISO 7025, OHSAS 18001, EN1866, MPA Dresden, EN3, DIN-EN2 und Qualitätszeugnisse vom Staatlichen Amt für Normvereinheitlichung.

Anschließend sahen die Besucher, wie Brände mit Produkten der Firma innerhalb kurzer Zeit gelöscht werden. Sie zeigten sich beeindruckt von der Effizienz der Produkte und meinten, dass sie stolz darauf seien, dass es eine solche führende Firma in Ägypten gäbe und dass sie von Ägyptern geleitet sei.

Schließlich gab **Dr. Ing. Nader Riad** den Besuchern Souvenir-Geschenke.